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Vragen van het lid Dikkers (PvdA) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport en de Staatssecretaris van Economische Zaken over het 
opnieuw in de fout gaan van visverwerker Foppen (ingezonden 17 juni 2015). 

Vraag 1
Kent u het feit dat visverwerker Foppen jarenlang het verboden middel 
natriumnitriet in visworsten verwerkte?1 

Vraag 2
Waarom is Foppen in 2010 gewaarschuwd voor het gebruik van deze stof, en 
is pas in 2014 opnieuw hierop gecontroleerd? 

Vraag 3
Is het jarenlang gebruik van natriumnitriet, ondanks een waarschuwing, reden 
het beleid van de Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA) op dit 
gebied te herzien? Zo ja, welke veranderingen zullen plaatsvinden, en op 
welke termijn? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u reageren op de reactie van Foppen op het nieuws «Foppen heeft op 
dit gebied de wetgeving verkeerd geïnterpreteerd, omdat Foppen ervan 
uitging dat het gebruik van natriumnitriet verboden was in visproducten en 
het in dit geval halffabricaat betrof» en daarbij in ogenschouw nemen dat de 
NVWA hiervoor in 2010 al waarschuwde? 

Vraag 5
Ligt de fout voor het gebrek aan kennis bij Foppen over het gevaar van 
natriumnitriet bij deze toepassing bij de NVWA of bij Foppen? Welke stappen 
zullen worden genomen om dit en soortgelijke kennishiaten in de toekomst, 
ongeacht de oorzaak, bij Foppen en andere bedrijven te voorkomen? 

Vraag 6
Kunt u deze vragen beantwoorden vóór het Algemeen overleg NVWA 
voorzien op 30 juni a.s.?

1 http://www.omroepgelderland.nl/nieuws/2094674/Jarenlang-verboden-middel-in-vis-van-
Foppen-uit-Harderwijk
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